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23487 Uitbreiding en wijziging van wettelijke
regelingen inzake externe advisering op het
terrein van volkshuisvesting ruimtelijke
ordening en milieubeheer (Versobering en
harmonisatie externe adviesorganen VROM)

BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSHUISVESTING, RUIMTE–
LIJKE ORDENING EN MILIEUBEHEER

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal

27juni 1994

Recent heb ik kennis genomen van het besluit van de vaste Commissies
voor Volkshuisvesting en voor Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer in de
procedurevergadering van 14 juni jl. om de behandeling van bovenge–
noemd wetsvoorstel (verder te noemen wetsvoorstel 23 487) te staken in
afwachting van het aantreden van een nieuwe kabinet. Aanleiding voor dit
besluit vormde het feit dat de vaste Commissie voor Binnenlandse Zaken
van de Tweede Kamer eerder heeft besloten de brief van de Minister van
Binnenlandse Zaken van 16 mei 1994 (Kamerstukken II 1993/94, 23 725, nr.
1) inzake de herziening van het adviesstelsel, niette behandelen met een
demissionaire minister.

In de U op 6 juni jl. aangeboden memorie van antwoord bij
wetsvoorstel 23 487 heb ik aangegeven waarom het kabinet tot de
conclusie is gekomen dat het ongewenst zou zijn het wetsvoorstel in het
licht van de naderende «Woestijnwet» op te schorten.

De belangrijkste overwegingen waren dat het momentum van de ten
aanzien van de VROM-raden in gang gezette verandering niet verloren
mag gaan, dat dit wetsvoorstel als een fase in een groeiproces moet
worden beschouwd en dat hiermee geen belemmeringen worden
opgeworpen voor een eventueel verdergaand proces.

Ik zou hieraan thans willen toevoegen dat de opportuniteit van de
behandeling door Uw kamer van het onderhavige wetsvoorstel mijns
inziens alleen maar wordt vergroot door het besluit van de Tweede Kamer
met betrekking tot de afhandeling van de voortgangsrapportage over de
herziening van het adviesstelsel.

Immers, de voortgang van de landelijke operatie wordt hierdoor
vertraagd, waarbij zelfs moet worden gevreesd, zoals de Minister van
Binnenlandse Zaken aan de Tweede Kamer heeft laten weten, dat de
beoogde einddatum van 1 januari 1997 niet wordt gehaald.

Mijn opmerking in de memorie van antwoord dat het zeer te betreuren
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zou zijn als het momentum van de ten aanzien van de VROM-raden in
gang gezette verandering verloren zou gaan door een operatie die nog
zeker enkele jaren in beslag zal nemen, wint nog aan betekenis nu over de
einddatum van deze operatie onzekerheid is ontstaan.

Wat het momentum betreft, geldt voor alle bij de herziening van de
VROM-adviesstructuur betrokkenen dat zij in de startblokken staan om de
nagestreefde verbeteringen door te voeren. Met de voorzitters van de drie
strategische raden zijn gesprekken gevoerd en afspraken gemaakt over de
toekomstige onderlinge samenwerking en de afstemming van de
werkprogramma's. Na het leveren van de nodige, soms intensieve,
inspanningen zijn de geesten thans rijp voor hun nieuwe taak, voor
verkleining van de omvang, voor versterking van de samenwerking en
voor het behalen van financiële besparingen.

Overigens is ook de reorganisatie van de secretariaten vrijwel voitooid,
zodat deze direct kunnen bijdragen aan een vliegende start van de
raden-nieuwe-stijl.

Uit de nadrukkelijk uitgesproken en gebleken bereidheid van de Tweede
Kamer om de behandeling van wetsvoorstel 23 487 enkele weken voor het
demissionair worden van het kabinet (mede met het oog daarop)
voortvarend af te ronden door middel van aanvaarding van dat
wetsvoorstel op 14 april 1994, leid ik overigens af dat het niet in de
bedoeling van de vaste Commissie voor Binnenlandse Zaken van de
Tweede Kamer kan hebben gelegen dat met het opschorten van de
behandeling van de brief van de Minister van Binnenlandse Zaken van de
Tweede Kamer kan hebben gelegen dat met het opschorten van de
behandeling van de brief van de Minister van Binnenlandse Zaken van 16
mei 1994 zou worden bewerkstelligd dat ook de behandeling van
wetsvoorstel 23 487 zou komen stil te liggen.

Samenvattend beschouwt het kabinet het wetsvoorstel 23 487 als een
tussenstap, die thans zeer opportuun is en noch belemmeringen oproept
voor noch precedenten scheptten aanzien van de landelijke operatie
«herziening adviesstelsel».

Ik zou het zeer op prijs stellen indien Uw kamer de behandeling van het
wetsvoorstel zou willen hervatten en zo mogelijk voor het zomerreces zou
willen afronden, opdat het momentum van de in gang gezette veran–
dering bewaard blijft en een vacuüm van enkele jaren wordt voorkomen.

De Minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
J. G. M.AIders
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